

# BALLET CAMP

## 芭蕾舞夏令營



Let's keep ourselves cool this summer holiday by joining the Queen of Ice on her adventures in our frosty themed Ballet camps. Chase the water spirit by picking up our pointed feet and galloping through the waves, build a snowman, with rounded arms above our head and a big plié in first position, even make a palace out of Ice, with sharp hands and a strong transfer of weight. Let's open up our imagination on our endless exploration!

今個暑假，我們走進冰雪女王的城堡，讓3-6歲小朋友一同冒險，展開涼快的兒童芭蕾舞夏令營吧！綑著腳尖與水精靈一起追逐，在浪花中馳騁；或需要你靈活運用雙臂，堆出一個比你高的雪人；再運用靈活的手腳砌出冰造宮殿。來開啟豐富的想像力，一起在暑期課堂中進行無盡的舞蹈探索吧！

CLASS DATE 課程日期	QUEEN OF ICE 冰雪女王 (PART 1/第一部分) JULY 3-7	QUEEN OF ICE 冰雪女王 (PART 2/第二部分) JULY 10-14	CINDERELLA 灰姑娘 NEW JULY 17-21	SNOW WHITE 白雪公主 NEW JULY 24-28	QUEEN OF ICE 冰雪女王 (PART 1/第一部分) AUGUST 21-25	QUEEN OF ICE 冰雪女王 (PART 2/第二部分) AUGUST 28-31
PRICE/費用	\$2000	\$2000	\$2000	\$2000	\$2000	\$1600
AGE 3-5 *Except for those born in 2018 *不包括2018年出生	9:45-10:30 CENTRAL 中環  11:30-12:15 CENTRAL 中環	9:45-10:30 CENTRAL 中環	9:45-10:30 CENTRAL 中環  11:30-12:15 CENTRAL 中環	9:45-10:30 CENTRAL 中環	10:00-10:45 KOWLOON TONG 九龍塘	10:00-10:45 KOWLOON TONG 九龍塘  11:45-12:30 KOWLOON TONG 九龍塘
AGE 5 & 6 *Birth year in *Birth year/出生於 2017 & 2018		10:30-11:30 CENTRAL 中環		10:30-11:30 CENTRAL 中環	10:45-11:45 KOWLOON TONG 九龍塘	

- No make-up class will be offered for camps missed / 本夏令營將不設補課
- Must enroll to all sessions of each camp / 必須報讀夏令營的所有日期



# K-POP CAMP

## 夏令營



Are you a **BLINK**? Do you also love the fresh new girl group 'New Jeans'? Our Summer K-pop camps are soon to arrive and we're about to get our hearts pumping in our 'Blink' and 'New Jeans' themed classes. Bring your best swag and superstar vibes along to our KPOP summer camps, jam packed with fresh moves and all your favourite songs! In our KPOP summer camps, we are really focusing on the style of choreography, performance and building confidence. We will learn continuous steps in the duration of the camps as well as an energetic warm up, break down and details of steps to make them slick and cool down to end the class. The students will come away knowing their dance with ease and assurance.

你會是應援團 Blink 的成員嗎？或會為新韓國女團 New Jeans 打氣嗎？今個暑假中，K-Pop 夏令營將以令人期待的以 Blink 和 New Jeans 為主題，讓你盡情熱舞於韓國流行舞曲中！我們的 K-Pop 夏令營讓對韓國流行曲有興趣的 5-7 歲學生，學習到歌曲重點編舞、表演技巧，也可培養他們的自信心。在課堂上，學生將充分的熱身後再學習舞蹈分解動作，並且能順暢地跳出所學的舞步，令每位學生輕鬆且自信地結束每節課！

	<b>BLINK</b>	<b>NEW JEANS</b>	<b>NEW LISA ROSE</b>	<b>NEW JENNIE JISOO</b>	<b>BLINK</b>	<b>NEW JEANS</b>
<b>CLASS DATES</b> 課程日期	JULY 3-7	JULY 10-14	JULY 17-21	JULY 24-28	AUGUST 21-25	AUGUST 28-31
<b>PRICE/費用</b>	\$2000	\$2000	\$2000	\$2000	\$2000	\$1600
<b>AGE 5, 6, 7</b> *Birth year/出生於 2016, 2017 & 2018	10:30-11:30 CENTRAL 中環	11:30-12:30 CENTRAL 中環	10:30-11:30 CENTRAL 中環	11:30-12:30 CENTRAL 中環	11:45-12:45 KOWLOON TONG 九龍塘	10:45-11:45 KOWLOON TONG 九龍塘

- No make-up class will be offered for camps missed/本夏令營將不設補課
- Must enroll to all sessions of each camp / 必須報讀夏令營的所有日期

# MUSICAL THEATRE CAMP

## 音樂劇夏令營

The Musical Theatre Camps are brought to you and hosted by Creative Collab. Creative Collab is experts in musical theater education with a team of specialists with over 20 years of professional experience.

Their Musical Theater camps allow enthusiastic learners to:

1. Explore technical skills like staging and improvisation in musical storytelling through drama, dance and song;
2. Build social skills like confidence, effective communication and team work;
3. Showcase their creative contribution to the interpretation of the theme in a live Open Class session at the end of the week.

讓我們以全新的音樂劇夏令營迎接這個夏日！本次音樂劇夏令營將由Creative Collab主辦，他們擁有一支超過20年音樂劇經驗的專家團隊。

通過他們的音樂劇夏令營，能夠讓學生：

1. 透過戲劇、舞蹈及音樂，啟發舞台表演和即興創作的潛能，探索音樂劇的故事
2. 提高自信、有效的溝通能力及團隊合作等社交技巧。
3. 在最後一週的公開展示課中，現場呈現他們對其學習的音樂劇主題的創造及詮釋。



	SEA ADVENTURES 海洋冒險	JUNGLE ADVENTURES 叢林冒險	MAGICAL ADVENTURES 奇幻冒險	KINGDOM ADVENTURES 冒險王國
CLASS DATES/課程日期	JULY 10, 11, 12, 13, 14	JULY 17, 18, 19, 20, 21	JULY 24, 25, 26, 27, 28	AUGUST 14, 15, 16, 17, 18
PRICE/費用	\$2000	\$2000	\$2000	\$2000
AGE 3-5	9:30-10:30 KOWLOON TONG /九龍塘	9:30-10:30 KOWLOON TONG 九龍塘	9:30-10:30 KOWLOON TONG 九龍塘	9:30-10:30 KOWLOON TONG 九龍塘
AGE 4-6	10:45-11:45 KOWLOON TONG /九龍塘	10:45-11:45 KOWLOON TONG 九龍塘	10:45-11:45 KOWLOON TONG 九龍塘	10:45-11:45 KOWLOON TONG 九龍塘
AGE 6-8	12:00-1:00 KOWLOON TONG /九龍塘	12:00-1:00 KOWLOON TONG 九龍塘	12:00-1:00 KOWLOON TONG 九龍塘	12:00-1:00 KOWLOON TONG 九龍塘

creative  
collab

- No make-up class will be offered for camps missed  
本夏令營將不設補課
- Must enroll to all sessions of each camp  
必須報讀夏令營的所有日期